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PROTOKÓŁ Nr XXXVII/2023 

z XXXVII nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Korycin odbytej dnia 29 sierpnia 2023 r. 

(wtorek) w sali konferencyjnej GOKSiT w Korycinie, w godz. 14.00 – 14.30 pod 

przewodnictwem pani Iwony Chwiećko – przewodniczącego Rady Gminy Korycin. 

 

Stan Rady Gminy – 15 radnych 

Obecnych – 14 radnych  

zgodnie z załączoną listą obecności stanowiącą załącznik do oryginału protokołu z Sesji Rady 

Gminy. 

 

Radni obecni podczas obrad sesyjnych: 

1) pan Marek Brylewicz 

2) pan Jerzy Burak 

3) pani Iwona Chwiećko 

4) pani Ewa Jakowiec 

5) pani Emilia Lengiewicz 

6) pan Janusz Małyszko 

7) pan Antoni Mróz 

      8)    pan Antoni Pakuła 

      9)    pan Grzegorz Sieńko 

      10)  pan Zdzisław Sitko 

      11)  pan Stanisław Szubzda 

      12)  pan Kazimierz Urban 

      13)  pani Julita Wasilewska 

      14)  pan Leszek Jan Wróbel 

 

Radny nieobecny – Radosław Andrysewicz 

 

Ponadto w posiedzeniu Sesji udział wzięli: 

1) pan Mirosław Lech – Wójt Gminy Korycin  

2) pan Andrzej Waszczeniuk – Skarbnik Gminy 

3) pani Wiktoria Pruszyńska – Sekretarz Gminy 

4) pani Ewa Michnowicz – protokolantka posiedzenia 

 

 Obrady XXXVII nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Korycin prowadziła pani Iwona 

Chwiećko – przewodniczący Rady Gminy Korycin. 

 Na początku obrad sesyjnych pani przewodnicząca serdecznie powitała państwa 

radnych  oraz wszystkie osoby obecne na sali obrad. Następnie na podstawie listy obecności 

stwierdziła, że na stan 15 radnych w obradach sesyjnych uczestniczy w tej chwili 14 radnych, 

zatem obrady są prawomocne, gdzie Rada może obradować i podejmować stosowne uchwały. 

Przypomniała, że zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

uchwały zapadają zwykłą większością głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego 

składu Rady w głosowaniu jawnym. Zatem dzisiejsze uchwały powinny być w ten sposób 

podjęte.  

Pani przewodnicząca poinformowała, że porządek obrad dzisiejszej, nadzwyczajnej Sesji 

został Państwu radnym doręczony, zarządzam więc głosowania nad przyjęciem 

proponowanego porządku obrad XXXVII  Sesji Rady Gminy Korycin. Na podstawie wykazu 

z głosowania imiennego pani przewodnicząca stwierdziła, iż w głosowaniu udział wzięło 14 

radnych. Za przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 14 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 
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przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad XXXVII nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy 

został przyjęty jednogłośnie (wykaz z imiennego głosowania stanowi załącznik do protokołu z 

obrad sesyjnych). 

 

Oto treść przyjętego porządku obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego XXXVII Sesji Rady Gminy Korycin. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok – uchwała Nr 

XXXVII/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 29 sierpnia 2023 r. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 

– 2033 – uchwała Nr XXXVII/  /2023 Rady Gminy Korycin z dnia 29 sierpnia 2023 r. 

4. Zamknięcie obrad. 

 

 

 

Ad.3/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Korycin.  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

O wyjaśnienie wprowadzanych zmian proszę pana Andrzeja Waszczeniuka – Skarbnika 

Gminy. 

 Skarbnik – głównym powodem dzisiejszej Sesji jest właśnie konieczność wprowadzenia 

zmian do budżetu, które po stronie dochodów i wydatków sprowadzają się do tego, iż 

wprowadzamy planowaną do otrzymania dotację z budżetu państwa, która jest 

dofinansowaniem do przebudowy drogi gminnej w Przesławce. Jest to kwota 1 416 000,00 zł. 

Te pieniądze pochodzą z rezerwy celowej budżetu państwa, są jeszcze procedowane przez 

Ministra Finansów i przez Wojewodę i nie mamy jeszcze formalnej decyzji o ich przyznaniu, 

ale mamy już wystarczające informacje i podstawy, żeby te pieniądze ująć w budżecie, a są one 

nam niezbędne po to, ażeby móc rozstrzygnąć postępowanie przetargowe, które w tej chwili 

jest ogłoszone i trwa, a dotyczące przebudowy drogi gminnej w Przesławce po to, żeby można 

było je zakończyć podpisaniem umowy o wykonanie tej inwestycji.  

Przy okazji tych zmian w budżecie proponuję też, aby zmniejszyć do zera limit na inwestycję, 

która miała mieć miejsce w Ostrej Górze, a dotyczyć przebudowy drogi gminnej Ostra Góra – 

Łomy. Tam są komplikacje, jeśli chodzi o pozyskanie gruntów pod inwestycję, w związku z 

tym te pieniądze nie będą wydatkowane w tym roku w kwocie 50 000 zł i proponuję 

przeznaczyć te pieniądze w następujący sposób: 30 000 zł przesuwamy do działu 010 – 

Rolnictwo i Łowiectwo i te pieniądze planujemy przeznaczyć na zakup dokumentacji 

kosztorysowo-projektowej dotyczącej sieci wodociągowej i kanalizacyjnej przy ulicy 

Krukowskiej w Korycinie, a kwotę 20 000 zł przesunąć do działu 700 - Gospodarka 

mieszkaniowa i przeznaczyć je na zakup usług pozostałych.  

Zmiana załącznika nr 3, który ma nazwę: Limity wydatków na zadania inwestycje na 2023 rok 

– ta zmiana dotyczy dwóch powyższych zadań inwestycyjnych, o których powiedziałem 

wcześniej, a więc drogi w Przesławce i drogi Ostra Góra – Łomy.  

 Radna Emilia Lengiewicz – co się kryje pod zakupami usług pozostałych? 

Skarbnik – te 20 000 zł pierwotnie planowaliśmy przeznaczyć na opracowanie planu zmiany 

Studium zagospodarowania przestrzennego naszej gminy. Na ostatniej Sesji podejmowaliście 

w tej kwestii uchwałę intencyjną. W tej chwili już wiemy, że te pieniądze na ten cel nie zostaną 

wydane z tego względu, iż Prezydent właśnie podpisał nową ustawę o planowaniu 

przestrzennym, która w swojej treści unieważnia od 1 stycznia 2024 roku wszelkie 

obowiązujące plany i wprowadza obowiązek uchwalenia ogólnych planów dla całej gminy. W 
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związku z tym u nas plan jest taki, aby na razie się wstrzymać ze zrobieniem zmian w Studium, 

skoro i tak za chwileczkę stracą one ważność.   

 Wójt Gminy – może uzupełnię wypowiedź Skarbnika. Ustawa wprowadza zupełnie 

nową rzeczywistość planistyczną w Rzeczypospolitej, a tym samym w Gminie Korycin. Studia 

zagospodarowań przestrzennych w poszczególnych gminach stracą moc do końca 2025 roku i 

do tego czasu my jako samorządy mamy obowiązek opracowania nowych. Jest to bardzo krótki 

czas i wszyscy doskonale zdajemy sobie sprawę, że to spowoduje panikę na rynku 

planistycznym, brak fachowców, wysokie ceny, a jednocześnie zbyt krótki czas, ażeby 

przekonsultować te zmiany tak bardzo istotne dla przyszłego rozwoju Gminy Korycin. 

Chcemy, żeby ta analiza była dokładna, żeby ludzie zdawali sobie sprawę, co ten plan ze sobą 

niesie, jeśli chodzi o ograniczenie możliwości budowlanych. Z jednej strony jest to spełnienie 

naszych oczekiwań w sensie uporządkowania gospodarki przestrzennej, ponieważ te plany 

będą ograniczały tereny pod zabudowę i to zdecydowanie określając, gdzie one mogą być 

prowadzone, stąd też wejście w życie tej ustawy spowoduje, iż nasze zamierzenia dotyczące 

zmiany Studium zagospodarowania przestrzennego są już nieaktualne. Musimy po prostu 

czekać na rozporządzenie rządu, jak będą wyglądały szczegóły, jeżeli chodzi o przystąpienie 

do opracowania planów ogólnych i bardzo intensywnie i mocno pracować z mieszkańcami, 

żeby uświadomić każdemu, co się z tym może w przyszłości wiązać.  

Kwoty, którymi planowaliśmy ewentualnie sfinansować zmiany w Studium zagospodarowania 

przestrzennego w tym momencie już nie są aktualne.  

 

 Budżet po zmianach wynosi: 

1) dochody – 24 483 279,81 zł, z tego: 

    a) bieżące w wysokości 15 083 532,80 zł, 

    b) majątkowe w wysokości 9 399 747,01 zł, 

2) wydatki – 30 149 447,49 zł, z tego: 

     a) bieżące w wysokości 17 683 388,42 zł, 

     b) majątkowe w wysokości 12 466 059,07 zł.  

 

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pan 

wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie jawne. W 

głosowaniu imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok. 

 

UCHWAŁA NR XXXVII/293/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 29 sierpnia 2023 r. 

w sprawie zmian w budżecie Gminy Korycin na 2023 rok 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.4/  W powyższym punkcie uchwalonego porządku obrad pani przewodnicząca 

poinformowała, że Rada Gminy podejmie uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem państwo radni otrzymali. 

 Skarbnik – standardowo Szanowni Państwo, każda zmiana w budżecie powinna mieć 

swoje odbicie w Wieloletniej Prognozie Finansowej, więc te zmiany, które zostały przed 
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chwileczką przez Wysoką Radę przyjęte jeśli chodzi o uchwałę budżetową, mają swoje odbicie 

też w WPF. 

 Wiceprzewodniczący Rady Janusz Małyszko – jeszcze chwileczkę, sprawdzamy, czy 

wszystko jest w porządku z numeracją w uchwale.  

Proszę państwa, tam jest błąd pisarza po prostu w numeracji uchwał. To zostanie poprawione, 

ale nie jest istotne dla sensu uchwały. 

Dalszej dyskusji w tym temacie ze strony państwa radnych nie było, zatem pan 

wiceprzewodniczący odczytał projekt uchwały i poddał go pod głosowanie jawne. W 

głosowaniu imiennym udział wzięło 14 radnych, za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Na podstawie wyniku głosowania pani 

przewodnicząca stwierdziła, że Rada Gminy Korycin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 – 2033. 

 

UCHWAŁA NR XXXVII/294/2023 RADY GMINY KORYCIN 

z dnia 29 sierpnia 2023 r. 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Korycin na lata 2023 - 2033 

 

wraz z wykazem z głosowania imiennego stanowi załącznik do protokołu z obrad sesyjnych.  

 

 

 

Ad.5/  Wobec wyczerpania porządku dziennego XXXVII Sesji Rady Gminy Korycin 

pani przewodnicząca stwierdzeniem „Zamykam obrady sesyjne” zamknęła je, dziękując 

jednocześnie za sprawny i rzeczowy ich przebieg.  

 

 

  

 

 

Protokołowała:        Przewodniczący Rady 

Ewa Michnowicz             Iwona Chwiećko 

 

 

 

 

 
 


